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Geachte raadsleden, 

Onderstaand artikel werd door mij op 30 juni 2019 aangeboden aan De Molenkruier. 1k ben van mening 
dat het goed is om de inhoud ervan ook onder úw aandacht te brengen, aangezien ik bet een treurige zaak 
vind dat vrijwilligers, die zieh jarenlang hebben ingezet voor bet welzijn van de burgers in Nieuwegein, 
door een organisatorische maatregel aan de kant worden gezet. 

Met vriendeliike groet, 
Denny de L 
d.deu 

Werkt MOvactor trouwe vrijwilligers bewust de deur uit? 

Het had, voor de dames van de Country LineDance groep in Buurtplein Nieuwegein-Zuid, een 
gezellige laatste dansavond moeten worden vóór de zomervakantie. Het werd echter, door een 
mededeling over bet veranderingsproces binnen MOvaetor, een dansavond met beteuterde 
geziehten, een afscheidsavond met een zwart randje. 

Het 25-30 dames tellende LineDanee gezelsehap ging in 2000 van start in Buurteentrum De Boog, 
onder leiding van vrijwilliger w· . Door de verbouwing van Buurtcentrum De Boog tot 
Buurt&Zorgplein Galecop werd de LineDance groep enkele jaren geleden gedwongen te verhuizen. 
De dansers verhuisden naar het Buurt&Zorgplein in Nieuwegein-Zuid, Ze hieven enthousiast 
doorgaan. 
Tot woensdagavond 26 juni ji., toen er abrupt een einde kwam aan bijna 20 jaar line dance genot. 

Er gingen een aantal rnoeizame gesprekken tussen MOvactor en vrijwilliger W . aan vooraf, met 
als reden een verandering bij MOvaetor in de financiële afwikkeling van de aetiviteiten. Oorzaak 
zou zijn, de belastingdienst. Die had aangegeven dat er een andere wijze van afrekenen met de 
'docent' moet worden ingevoerd. 
Eén van de veranderingen zou zijn, dat MOvactor niet langer de deelnemersbijdragen mag innen, 
maar dat de 'docent' dat moet doen en dat deze, als gevolg daarvan, ook een financiële 
administratie moet gaan bijhouden. 
Daarnaast moet de leidinggevende vrijwilliger in bet vervolg een zaalhuur gaan betaten voor 
gebruik van de ruimte, waarvoor een urentarief zal gelden. 
Let wel, waar MOvaetor bet heeft over de 'docent' is dit de vrijwilliger, die zieh bijna 20 jaar 
geleden heeft aangemeld om belangeloos leiding te gaan geven aan een groep danslíefhebbers. 
Met andere woorden: de vrijwilliger wordt nu een soort zzp-er, en bij onvoldoende deelnemers mag 
deze persoon zelf bet financiële tekort bijleggen. En als er onvoldoende belangstelling is, dan moet 
de 'docent' zelf maar aan de bak om deelnemers te vinden, aldus de onderhandelaar van MOvactor. 

Op de laatste avond ontvingen de dames van de LineDance groep bij vertrek als toegift een brief, 
gerieht aan "de deelnemers van één of meer aetiviteiten die op de buurtpleinen plaatsvinden". De 
brief is gesehreven door veranderingsmanager 1 _ , die als zelfstandige aangesloten 
is bij het adviescollectief 'Het Ontwikkelingsgilde' uit Wijk bij Duurstede en momenteel werkzaam 
is bij MOvaetor "ter ondersteuning van de medewerkers bij bet veranderingsproces naar een 
moderne welzijnsorganisatie", zo staat op de website. De brief geeft uitleg aan de noodzaak van de 
nieuwe afspraken, namelijk 'de belastingdienst'. 
De brief eindigt met: "Er zijn docenten die hebben aangegeven hun activiteit niet voort te willen 
zetten en ervoor te kiezen om uit te wijken naar een andere locatie van de stad". Oat klinkt niet erg 
positief, zou je zeggen. De directie van MOvactor tilt er blijkbaar niet zo zwaar aan dat 
vrijwilligers, na zieh jarenlang belangeloos te hebben ingezet, de deur uit worden gewerkt. Is het 
dan toch waar dat de klaehten, die ik op internet lees over het niet goed functioneren van 
MOvaetor, gegrond zijn? 

Denny de u 



26juni2019 

Beste deelnemer, 

U neemt deel aan één of meer activiteiten die op de buurtpleinen plaatsvinden. Het zal u niet 
ontgaan zijn dat uw docent en MOvactor de afgelopen periode in gesprek zijn over een verandering 
in de financiële afwikkeling van de activiteiten. Over de verandering zijn de docent en MOvactor nog 
in gesprek. Deze gesprekken hebben als doe! om per docent te kamen tot nieuwe afspraken. Er 
berei ken ons signa len van deelnemers aan activiteiten die ongerust zijn over de voortgang van de 
activiteiten. Daarom deze brief. 

Waarom worden er nieuwe afspraken gemaakt? 
De belastingdienst heeft aangegeven dater een andere wijze van afrekenen met de docent moet 
worden ingevoerd. Dit is noodzakelijk om te voldoen aan de fiscale wet- en regelgeving. 
Eén van de veranderingen die daarbij hoort, is dat MOvactor niet langer de deelnemersbijdragen 
voor de docent mag innen. Dat kamt omdat het inkomsten zijn voor de docent en dus moeten de 
inkomsten ook door de docent worden geïnd en verwerkt in de administratie van de docent. 

Eigenlijk gaan we hiermee terug naar de situatie vaneen aantal jaren terug, dus het is niet helemaal 
nieuw. 

Waarom zijn er signalen? 
MOvactor heeft met de docenten afgestemd dat zij met u in gesprek gaan over wijze waarop de 
deelnemersbijdragen straks worden geïnd. We merken dater door de verschillende uitleggen 
verschillende beelden zijn gaan leven. Daarom lichten we hier graag toe water gaande is. 

De nieuwe werkwijze betekent dat de docent een eigen administratie voor het innen van de 
deelnemersbijdragen moet gaan voeren. Daarnaast betaalt de docent voor het gebruik van de 
ruimte. 

De docenten ma ken op dit moment een afweging voor zichzelf of en hoe zij de afspraak kunnen 
inbedden. Daarin is de docent natuurlijk vrij. MOvactor ondersteunt de decenten bij het ma ken van 
de afweging. 

Kan MOvactor de knelpunten van de docent oplossen? 
De verandering die we docrvoeren is noodzakelijk en ingegeven door de belastingdienst. Daar kan 
helaas noch de docent noch MOvactor iets aan veranderen. 

We hebben in de gesprekken met de docenten gemerkt dat de persoonlijke situatie van een ieder 
verschilt en dat niet elke docent de noodzakelijke verandering kan doorvoeren. MOvactor denkt in 
deze situati e mee over mogelijke oplossingen en zorgt ervoor dat docenten ondersteuning krijgen 
daar waar gewenst. Eventuele knelpunten in de persoonlijke situatie kunnen a Ileen door de docent 
zelf worden opgelost. 



Wat als een docent de activiteiten niet meer voort wil zetten door de nieuwe regeling? 
Er zijn decenten die hebben aangegeven hun activiteit niet voort te willen zetten of ervoor te kiezen 
om uit te wijken naar een andere locatie in de stad. 
Voorde groepen van deze decenten wil MOvactor zieh graag inspannen om een andere docent te 
vinden of om u te verbinden aan een andere groep waar dat mogelíjk is. 

Komen er dan nu minder activiteiten op de buurtpleinen? 
Nee, dat is niet aan de orde. We moeten de boven beschreven verandering doorvoeren. Daar kunnen 
we niet omheen. U heeft echter als inwoner ook alle ruimte om zelf met ideeën voor activiteiten op 
de buurtpleinen aan de slag te gaan. Het buurtplein is tenslotte van u en alle andere inwoners uit 
Nieuwegein. Als u hierbij ondersteuning wenst, kunt u contact opnemen met de buurtverbinder van 
uw buurtplein. De buurtverbinder staat klaar om met u mee te denken en u tips te geven. 

We hopen dat onze toelichting u geruststelt. Als u nog vragen heeft, horen we dat graag. U kunt 
hiervoor bij mij terecht. Mijn mailadres is: mzi ni. 

Met vriendelijke groet, 

M, 
Management MOvactor 




